
Underlag för diskussion om Vitalisering 

Vid ett flertal Rådsmöten och vid andra tillfällen har frågan om vitalisering i 

klubbarna diskuterats. En fråga som är viktig för att motverka klubbars upp- 

lösning. DP i varje distrikt har informerat Rådet om vad och hur de arbetat med 

denna viktiga fråga.  

På INFO-mötet i Rosersberg gjordes en sammanställning av de förslag som 

kommit från de olika distrikten och dessa sammanställdes enligt nedan: 

1  Informella möten (exv. vårt eget infomöte den 25 aug) 

2. Face-book grupper, appar mm  

3. Vänskap o Medlemsvård (exv. bio, lunch, promenader, transporter mm) 

4. Minska kraven på styrelsemöten (ej mat utan fika, möten lägges före månads 

    mötet, möten på neutral plats mm) 

5. Besök andra klubbar 

6. Studiecirkel om IW-kunskap (ex Skåneklubbarna m fl) 

7. Skylta, synas mer – använd IW-nålen, klisterlappar på väskan, IW-paraply 

8. Info om att vi är en internationell organisation  

9. Annat förslag 

På INFO-mötet beslutades att varje distrikt bestämmer något som de skall jobba 

med under innevarande verksamhetsår. Man kan ta något av ovanstående 

förslag eller något annat. Jag tror kanske att det blir lite svårt att hela distriktet 

skall hitta något gemensamt utan istället får varje klubb finna något som passar 

den egna klubben att arbetar med. Vid INFO-mötet på Rosersberg nämnde 

några av deltagarna att punkt 1 var bra och tänkte starta info-möten som vårt 

distrikt redan har. Jag kände mig riktigt stolt att vårt distrikt redan hade eget 

info-möte. Vi var det enda distriktet som redan hade detta möte. Eftersom vårt 

distrikt redan har info-möte kan vi inte välja detta som aktivitet för vårt distrikt 

utan får hitta något annat. 

 

Varje distrikt skall på vårens RM göra en avstämning vad som görs. Sedan sker 

slutrapport på nästa års INFO.möte. 

 

Strategi för att motverka upplösning av klubbar.   

Margareta  Wesslau informerade om detta och föreslog bl a fölajnde: 

 

1. Vem ansvarar för att få fram namn att nominera ny klubbstyrelse? 

     Svar: Varje klubb väljer i samband med övriga val en valberedning där alla  



past KP under senaste 3 åren ingår enl. Handboken sid 49 

Valberedningen förnyas kontinuerligt. 

 

På Distriktsnivå görs följande: 

Tre past DP bildar en grupp och fördelar distriktets klubbar mellan sig för 

att under tre år följa ”sina” klubbar och verka som kontaktperson och boll- 

plank. 

Klubbens ”egen” past DP är adjungerad i klubbens valberedning 

Uppdraget börjar tidigt på höstsäsongen. 

 

2. Vem ansvarar för att få fram namn att nominera till distriktsstyrelse 

Svar: Liknande som för klubbarna. Sid 60 i Handboken 

 

 

 


